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Írásbeli kérdés

„Az elektronikus autópályadíj fizetéssel kapcsolatos adatok és tervek" címmel a Házszabály

91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szakmai nyilatkozatokból és az utóbbi időben a sajtóból értesültünk arról, hogy az elektro-

nikus díjbeszedés bevezetését tervezik a hazai gyorsforgalmi utakon .

A szakmai célok és a bevezetés gyakorlati lépéseinek korrekt megítélése érdekében kérem

szíveskedjen a következő adatokról tájékoztatni :

1 . 2002-2006 években az egyes kategóriákban hány darab matricát vásároltak, és milyen

értékben?

2. 2002-2006 években a matricát vásárló tehergépjárművek megoszlása magyar és kül-

földi illetőség (rendszám), valamint a matrica érvényességi ideje tekintetében .

3 . 2002-2006 években a matricát vásárolt személygépkocsik száma, és azok 2. pont sze-

rinti megoszlása .



4 . A 2006. évre tervezett matricabevételek, valamint az elkövetkezendő tervezési idő-

szakban (2006-2010) tervezett bevételek .

5 . A korábban kiírt, majd visszavont, a tehergépkocsikra vonatkozó elektronikus autópá-

lyadíj fizetéssel kapcsolatos tendert megalapozó számítások, becslések léte és azok

főbb jellemző adatai .

6. 2002-2006 évekre vonatkozó forgalmi adatok a teljes magyar közúti személygépkocsi

és teherautó forgalom, valamint ezen belül az egyes autópályák személygépkocsi és

teherautó forgalmáról .

Forgalombecslések ugyanilyen megosztásban 2006, illetve az elkövetkezendő évekre .

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2006 . június 27 .

Tisztelettel :
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